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Sēde sasaukts 2023.gada 14.jūnijā plkst.9 

Sēde atklāta 2023.gada 14.jūnijā plkst.9 

 

Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Raitis Ābelnieks 

 

Sēdē piedalās 8 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Raitis Ābelnieks, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Juris Krievs, 

deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Kalniņš, deputāts Rihards Melgailis, deputāte 

Inita Nagņibeda, deputāts Mārtiņš Cimermanis 

 

Sēdē nepiedalās: 

deputāte Solveiga Lineja – darba dēļ 

 

Sēdē piedalās: 

domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, datorsistēmu un datortīklu administratore 

Krista Sondore, Juridiskās nodaļas vecākā juriste Linda Mežsarga, juristi Agnese Strazdiņa 

un Arvīds Zvirbulis, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta vadītāja 

Antra Ozoliņa, Kultūras nodaļas vadītāja Elīna Māla, Uzņēmējdarbības un mārketinga 

departamenta vadītāja Laura Ārente, sabiedrisko attiecību speciālistes Diāna Goldmane un 

Gija Spula, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, ekonomiste Marija 

Abramčika,  Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Administratīvās nodaļas 

vadītāja Egija Matuzone, Vecumnieku apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciāliste 

Ligita Vasermane, pirmsskolas izglītības iestāde “Saulespuķe” vadītāja Agnese Čakša, 

Vecumnieku pagasta nodaļas vadītājs Lauris Mediņš 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Bauskas novada pašvaldības 

nolikums” apstiprināšanu. 

2. Par nolikuma “Par Alfreda Amtmaņa-Briedīša prēmijas piešķiršanu” apstiprināšanu. 

3. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības Sporta lietu komisijas nolikumā. 

4. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 27.janvāra nolikumā Nr.5 “Par sporta 

pasākumiem un sporta attīstībai paredzēto pašvaldības budžeta līdzekļu sadales kārtību 
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Bauskas novadā”. 

5. Par grozījumiem Bērnu tiesību aizsardzības grupas sastāvā. 

6. Par grozījumiem nedzīvojamo ēku Rudzu ielā 14A, Bauska nomas līgumā. 

7. Par dzīvojamās telpas “Zemitāni” - 2, Bārbeles pagastā, Bauskas novadā sadarbības līguma 

noslēgšanu. 

8. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Kultūras centrs” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

 

 
1.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Bauskas novada pašvaldības 

nolikums” apstiprināšanu. 

(L.Mežsarga, J.Krievs, R.Melgailis, M.Cimermanis, A.Mačeks, J.Kalniņš) 

Ziņo: L.Mežsarga. 

 Jaunais Pašvaldību likums paredz, ka pašvaldības darba reglamentā jānosaka domes un 

tās izveidoto institūciju darba organizatoriskā un tehniskā apkalpošana, domes sēdes norises 

kārtība u.c. jautājumi, kas vairs nav iekļaujami saistošajos noteikumos. Līdz ar to sagatavoti 

saistošie noteikumi pašvaldības nolikuma projektam, kura pamatā ir spēkā esošais 

nolikums, kurā ietverti papildinājumi, kas norādīti Pašvaldību likumā. Nolikums sastāv no 8 

nodaļām. Informē par katras nodaļas papildinājumiem. 

 1.nodaļā ietverti vispārēji jautājumi, precizēts 1.punkts, kurā noteikts, ko nosaka 

saistošie noteikumi.  

 2.nodaļā aprakstīta pašvaldības institucionālā sistēma – domes un komiteju 

kompetence, kurā izmaiņas nav veiktas; noteiktas domes priekšsēdētaja un vietnieka 

kompetences, 13.p. iekļauti papildus jautājumi, kas paredzēti spēkā esošajā nolikumā. 

Saistībā ar pašvaldības administrāciju – jaunais Pašvaldību likums paredz, ka šis jēdziens 

ietver visas pašvaldību iestādes, amatpersonas un komisijas. Atspoguļots iestāžu, komisiju 

uzskaitījums, izpilddirektora un vietnieka funkcijas un pilnvaras; noteikts pilnvarojums 

apvienību pārvaldēm.  

 3.nodaļā atrunāta publisko tiesību līgumu noslēgšanas procedūra, kas nosaka, ka 

līgumus paraksta domes priekšsēdētājs.  

 4.nodaļā īsi atrunāta izdoto administratīvo aktu apstrīdēšanas kārtība. 

 5.nodaļā noteikta kārtība, kādā domes deputāti un pašvaldības administrācija pieņem 

apmeklētājus un izskata iesniegumus; veikti papildinājumi, nosakot kārtību par iesniegumu 

iesniegšanu deputātiem – e-pastā, personīgi vai pašvaldībā.  

 6.nodaļā noteiktā kārtība, kādā amatpersonas rīkojas ar pašvaldības mantu un finanšu 

resursiem, atstāta negrozīta. 

 Jaunums ir 7.nodaļa, kas paredz kārtību sabiedrības iesaistei pašvaldības darbā, t.sk. 

saistošo noteikumu projektu iesniegšanai sabiedrības viedokļa noskaidrošanai, kā arī 

kārtību, kādā iedzīvotāji var piedalīties domes un komiteju sēdēs, un kārtībā par publisko 

apspriešanu noteikts skaits ne mazāk kā 300 pašvaldības administratīvās teritorijas 

iedzīvotāju. Saistībā ar deputāta M.Cimermaņa ieteikto par lobēšanas atrunāšanu 

noteikumos, paskaidro, ka šajā dokumentā to nevar atrunāt, jo tas izriet no likuma.  

 8.nodaļā atrunāta kārtība attālinātām domes, komiteju sēdēm un deputātu attālinātai 

dalībai sēdēs; gadījumus attālinātām sēdēm nosaka domes priekšsēdētājs.  

 9.nodaļā paredzēti noslēguma jautājumi. 

 J.Krievs jautā par 2.2.p. Amtmaņa muzeja kā iestādes statusu. L.Mežsarga paskaidro, 

ka tā nav atsevišķa iestāde, bet gan kā filiāle. J.Krievs turpina par personīgi saņemtu  

iesniegumu, vai tas jāreģistrē pašvaldībā. L.Mežsarga atbild, ka nav jāreģistrē.  
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 R.Melgailis jautā, kas regulēs iedzīvotāju dalību komisijās un darba grupās. 

L.Mežsarga atbild, ka atsevišķa kārtība nav paredzēta. Turpinot jautā par attālinātām sēdēm 

atvaļinājumu laikā. L.Mežsarga atbild, ka likums nosaka attālinātai dalībai divus gadījumus 

– komandējuma vai slimības dēļ; pieslēgties sēdei ir iespējams, citos gadījumos balsošana 

nebūs iespējama. R.Melgailis turpina par 17.23.punktu – Bauskas novada Bērnu un 

jaunatnes sporta skola – nosaukumā minēts novads. L.Mežsarga atbild, ka precizēs, un 

piebilst, ka nolikumā vairs neiekļauj kapitālsabiedrības un biedrības. 

 M.Cimermanis norāda uz 3.punktu par teritoriālo dalījumu, nav saprotams, kurš katrā 

teritorijā ir atbildīgais. L.Mežsarga paskaidro, ka iedzīvotājam jāgriežas tuvākajā pagasta 

nodaļā, šajā nolikumā tas nav atrunāts, tas ir noteikts apvienību pārvalžu nolikumos. 

M.Cimermanis norāda, ka to nepieciešams norādīt nolikumā, lai iedzīvotājiem ir skaidrība. 

L.Mežsarga norāda, ka 20.p. noteiktas pārvalžu funkcijas, iespējams, ka tas būtu jāaktualizē 

pašvaldības tīmekļvietnē. M.Cimermanis ierosina 20.p. papildināt, ka pārvaldes vadītājs ir 

atbildīgs par informācijas saņemšanu un atbilžu sniegšanu. L.Mežsarga turpina, ka nodaļa 

saņem informāciju, tai tālāk ir jāsaprot, kur šī informācija ir virzāma un kas to izskatīs, 

iestāžu nolikumos ir atrunātas funkcijas. A.Mačeks papildina, ka nolikumā tas nav 

ierakstāms, novadā situācijas ir atšķirīgas; apvienības/nodaļas vadītājam ir jāatbild par visu, 

ja nezina, noskaidro un sniedz atbildi; primāri visi jautājumi risināmi uz vietas katrā pagasta 

nodaļā. M.Cimermanis uzsver, ka novadā ir vērojama šķelšanās teritoriālajā dalījumā un 

turpina par 6.p. norādīto “savu” darbību, kas ar to domāts, precizēt ar “pašvaldības 

darbību”; nolikumā neparādās par novada attīstības stratēģijas īstenošanu. L.Mežsarga 

pieņem precizējumu un atbild, ka likumus nedrīkst dublēt; noteikti uzdevumi, kurus izskata 

dome un kurus tā deleģē iestādēm.  

 M.Cimermanis jautā, kā deputātiem adresētā informācija nonāk līdz viņiem. 

L.Mežsarga paskaidro, ja saņemts iesniegums ar norādi deputātiem, tas tiek viņiem nosūtīts 

dokumentu vadības sistēmā. M.Cimermanis norāda, ka vairāki iesniegumi nav saņemti, 

nolikumā norādīt, ka deputāti ir jāinformē par šādiem iesniegumiem. L.Mežsarga atbild, ka 

jāskata katrs gadījums; personīgi adresēti iesniegumi deputātiem tiek izsūtīti; ja iesniegums 

adresēts domei, tiek izvērtēta domes kompetence. M.Cimermanis norāda, ja dome sastāv no 

19 deputātiem, tātad domei adresētie iesniegumi ir nosūtāmi visiem deputātiem. A.Mačeks 

paskaidro, ka, ja iesniegumā ir norāde deputātiem, tad to arī novīzē un nosūta deputātiem; 

lielākā iedzīvotāju iesniegumu daļa tiek adresēta novada domei. L.Mežsarga papildina, ka 

iesniegumi tiek iesniegti iestādei, iedzīvotāji neatšķir pašvaldību no domes. M.Cimermanis 

uzsver, ka tas iedzīvotājiem ir jāpaskaidro – ja raksta domei, saņems visi deputāti; ja 

pašvaldībai – saņems administrācija izpildei. A.Mačeks iestarpina, ka daļēji piekrīt deputāta 

M.Cimermaņa skaidrojumam – sabiedrības izpratnē dome laika gaitā kļuvusi par 

pašvaldību; jebkurā gadījumā iesniegums nonāk pie piekritīgā izpildītāja. L.Mežsarga 

pieņem šo diskusijas jautājumu precizēšanai, var precizēt 5.p. – iesniegumā konkrēti 

norādāms adresāts - deputātiem. M.Cimermanis turpina par 57.p. – precizēt punkta 

redakciju, izsakot to maigāk - “piedaloties sēdē, tiek ievēroti savstarpējas cieņas un ētikas 

principi”. J.Krievs norāda, ka nolikuma 40.punktā jau atrunāta kārtība par iesniegumu 

iesniegšanu deputātiem.  

 J.Kalniņš izsaka atbalstu sagatavotajam nolikuma projektam; domes priekšsēdētājs ir 

tā persona, kurai adresē lielāko daļu iesniegumu. 

 R.Ābelnieks rezumē piefiksētos priekšlikumus, aicina balsot. 

  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 

Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt 6., 57.punkta redakciju,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Bauskas 

novada pašvaldības nolikums” apstiprināšanu” ar labojumiem. 

 

 

2.p. 

Par nolikuma “Par Alfreda Amtmaņa-Briedīša prēmijas piešķiršanu” apstiprināšanu. 

(L.Ārente, R.Ābelnieks, L.Mediņš, J.Krievs, R.Melgailis, A.Mačeks, I.Nagņibeda, 

R.Melgailis) 

Ziņo: L.Ārente. 

 Katru gadu Valles pagastā Amtmaņu muzejs organizē pasākumu Alfreda Amtmaņa-

Briedīša dzimšanas dienas atcerei. Tradīcija ir sena, tiek piešķirta godalga par ieguldījumu 

skatuves mākslā Latvijas Nacionālā teātra darbiniekiem. Nolikums paredz, ka prēmijas 

organizēšanu nodrošina Uzņēmējdarbības un mārketinga departaments sadarbībā ar 

Amtmaņu muzeju. Prēmijas apmērs noteikts 500 EUR pēc nodokļu nomaksas, pasniedz 

vienu reizi divos gados ne vairāk kā 2 pretendentiem.  

 R.Ābelnieks aktualizē jautājumu par muzeja statusu; tas ir kā struktūrvienība Valles 

pagasta nodaļai. L.Mediņš papildina, ka statuss jāprecizē, ir saistīts ar Valles pagasta 

nodaļu.   

 J.Krievs izsaka priekšlikumus: 9.punktā norādīt nevis “valdes loceklis sagatavo”, bet 

gan “valde”; 11.p. – Uzņēmējdarbības un mārketinga departaments sagatavo, nevis muzeja 

vadītājs; 13.p. – muzeja vadītājs lai informē valdi, nevis apbalvojamo personu. R.Melgailis 

norāda, ka muzejam ir sadarbība ar teātri; J.Krievs piekrīt, ja ir spēkā tāda sadarbība un 

turpina par 14.p. norādīto prēmijas pasniegšanu – ko pasniedz – apliecinājumu, pārkaita 

naudu uz kontu. L.Ārente pieņem ieteikumus precizējumiem. J.Krievs papildina nolikumā 

norādīt, ka tiks pasniegti ziedi konkrētā vērtībā. R.Ābelnieks nosaka, ka ziedu summa nav 

jānosaka, un piekrīt 9.punktā mainīt “valdes loceklis” pret “valde”. A.Mačeks papildina par 

Iecavas pašvaldības pieredzi saistībā ar ziediem, un nosaka, ka Vecumnieku apvienības 

pārvaldes struktūrvienībā ietilpst Amtmaņu muzejs.  

 I.Nagņibeda jautā par kandidātu izvirzīšanu prēmēšanai un jautā par atgriezenisko saiti 

pēc prēmijas pasniegšanas darbiniekam. L.Ārente paskaidro, ka kandidātus izvirza Latvijas 

Nacionālā teātra valde. R.Melgailis papildina, ka darbiniekam nav saistību pret novadu vai 

iedzīvotājiem, augustā notiek dievkalpojums un koncerts.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 

Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt nolikuma punktu redakciju, balsoties uz izteiktajiem 

priekšlikumiem,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

nolikuma “Par Alfreda Amtmaņa-Briedīša prēmijas 

piešķiršanu” apstiprināšanu” ar labojumiem. 

 

 

3.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības Sporta lietu komisijas nolikumā. 

(L.Rimševica) 

Ziņo: L.Rimševica. 

 Lai precizētu administrācijas nodaļas nosaukumu, nepieciešams veikt grozījumus 

Sporta lietu komisijas nolikuma 6. un 7.3.punktā vārdus “Sporta nodaļa” aizstājot ar 

vārdiem “Sporta un veselības nodaļa”. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 

Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada pašvaldības Sporta lietu 

komisijas nolikumā”. 

 

 

4.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 27.janvāra nolikumā Nr.5 “Par sporta 

pasākumiem un sporta attīstībai paredzēto pašvaldības budžeta līdzekļu sadales kārtību 

Bauskas novadā”. 

(L.Rimševica) 

Ziņo: L.Rimševica. 

 Lai nodrošinātu nolikuma darbības pilnveidošanu, maināmas vairākas pozīcijas, kas 

saistītas ar Sporta un veselības nodaļas nosaukuma maiņu, kā arī tiek svītroti naudas balvu 

apjomi, kas paredzēti veterāniem, turpmāk atbalsts jauniešu sporta motivācijas veicināšanai. 

Veterāni tiek atbalstīti ar dalības maksu apmaksu, nodrošinot arī transportu un dienas 

naudas. Nolikums paredz apbalvot augstākos sasniegumus.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 

Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Rihards Melgailis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 27.janvāra 

nolikumā Nr.5 “Par sporta pasākumiem un sporta attīstībai 

paredzēto pašvaldības budžeta līdzekļu sadales kārtību 

Bauskas novadā””. 

 

 

5.p. 

Par grozījumiem Bērnu tiesību aizsardzības grupas sastāvā. 

(A.Ozoliņa) 

Ziņo: A.Ozoliņa. 

 Sagatavots lēmuma projekts par izmaiņām Bērnu tiesību aizsardzības sadarbības darba 

grupā, ievēlot par tās locekli Ilzi Ērgli. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 

Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bērnu tiesību aizsardzības grupas sastāvā”. 

 

 

6.p. 

Par grozījumiem nedzīvojamo ēku Rudzu ielā 14A, Bauska nomas līgumā. 

(A.Čakša, R.Melgailis, J.Krievs, A.Strazdiņa) 

Ziņo: A.Čakša. 

 Pirmsskolas izglītības iestāde “Saulespuķe” izvietota divās ēkās – Rudzu ielā 14A un 

Rudzu ielā 14 k-13, Bauskā, kuras tiek nomātas no biedrības “Latvijas SOS Bērnu ciemata 

asociācija”; nomas termiņš beidzas šī gada 30.jūnijā. Maijā pašvaldība iegādājusies ēku 

Rudzu ielā 14A, Bauskā. Iesniegts nomas līguma grozījumu projekts, kas paredz turpināt 

nomāt ēku Rudzu 14 k-13 līdz 2024.gada 30.jūnijam ar nomas maksu 200 EUR/mēnesī 

(iepriekš 125,16 EUR/mēnesī). Dvīņu ēkas noma ir nepieciešama speciālās grupas darbības 

nodrošināšanai izglītojamiem ar smagiem funkcionāliem traucējumiem. Budžetā tika 
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ieplānota abu ēku noma, tā kā par vienu ēku noma nebūs jāmaksā, tad iestādes budžetā 

pietiek līdzekļu sadārdzinājuma segšanai. 

 R.Melgailis jautā, kāds ir pamatojums nomas maksas pieaugumam. A.Čakša atbild, ka 

tā ir vispārējās inflācijas ietekme, iepriekšējā noteiktā cena bija 2015.gada līmenī. 

 J.Krievs izsaka priekšlikumu iekļaut lēmuma projektā, ka piekrīt sadārdzinājumam. 

A.Čakša paskaidro, ka sadārdzinājums ir norādīts. A.Strazdiņa papildina, ka balsojot par 

lēmuma projektu, nobalso arī par sadārdzinājumu, kurš jau ir ierakstīts lēmuma projektā. 

A.Čakša papildina, ka šī gada budžetā grozījumu nebūs, sadārdzinājums tiks ietverts 

2024.gada budžetā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 

Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem nedzīvojamo ēku Rudzu ielā 14A, Bauska nomas 

līgumā”. 

 

 

7.p. 

Par dzīvojamās telpas “Zemitāni” - 2, Bārbeles pagastā, Bauskas novadā sadarbības 

līguma noslēgšanu. 

(L.Vasermane, R.Ābelnieks) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts nodibinājuma “Fonds “Saknes un spārni”” iesniegums ar lūgumu 

pagarināt sadarbības līgumu par dzīvojamo telpu “Zemitāni” - 2, Bārbeles pagastā ar mērķi 

sniegt palīdzību dzīvojamās telpas nodrošināšanā Bārbeles Zēnu pamatskolas pedagogu 

vajadzībām. Sagatavots lēmuma projekts par līguma noslēgšanu līdz 2026.gada 31.maijam 

un nosakot lietošanas maksu 20,27 EUR/mēnesī.  

 R.Ābelnieks jautā, vai mainījusies lietošanas maksa. L.Vasermane atbild, ka tā palikusi 

tā pati, jo jaunās īres maksas vēl ir izstrādes procesā. R.Ābelnieks norāda, ka iepriekšējā 

jautājumā nomas maksa tika palielināta saistībā ar dzīves dārdzības pieaugumu, vai šeit 

nevajadzētu būt līdzīgi. L.Vasermane paskaidro, ka līgumā ir paredzēts punkts par 

lietošanas maksas izmaiņām, ja tas būs nepieciešams. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 

Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



8 

 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dzīvojamās telpas “Zemitāni” - 2, Bārbeles pagastā, Bauskas 

novadā sadarbības līguma noslēgšanu”. 

 

 

8.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Kultūras centrs” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

(J.Dūmiņš) 

Ziņo: J.Dūmiņš. 

 Veikti iestādes “Bauskas Kultūras centrs” maksas pakalpojumu izcenojumu aprēķini 

telpu un estrādes nomai pasākumu organizēšanai, telpu izmantošanai skatuves nodarbībām 

privātpersonām un saimnieciskās darbības veicējiem un maksai par saimniecības inventāra 

izmantošanu un reklāmas izvietošanu Bauskas pilsētā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 

Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Kultūras 

centrs” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”. 

 

 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 14.jūnijā plkst.10:14. 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs    Raitis Ābelnieks 

 

     

Sēdes protokolētāja     Ieva Skujeniece 


